
مهمتریـن وظیفـه اتـاق بازرگـانی
کمک به حل مشکلات واحدهای صنعتی

استان قزوین است
پیگیر این هستیم که شعبه بانک توسعه صادرات که بانک تخصصی

صادرکنندگان است در اتاق مستقر شود.

مهندس مهدی عبدیان ، رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی
استان قزوین عصر پنجشنبه در جمع خبرنگاران رسانه های گروهی استان
قزوین و نمایندگان روزنامه ها و خبرگزاری های کشور در استان گفت:
از ابتدا ی کارمان در اتاق بازرگانی قزوین با قول شفافیت من و
همکارانم در اتاق فعالیت خود را آغاز کردیم و در همین راستا برای
هر کدام از اعضای هیئت رئیسه اتاق بازرگانی مسئولیتی پیش بینی شد
تا امور اجرایی و نظارت ها بدرستی انجام شود که با توجه به همین
اصل شفافیت ؛ آماده ایم تا تمامی کارهای خود را به اعضای محترم

اتاق و شما خبرنگاران ارائه کنیم.

وی تصریح کرد: در این راستا باید گفت که با تلاش همکارانم در اتاق
؛ حدود 14 میلیارد کسری بودجه و 7 تا 8 میلیارد بدهی به اشخاص و
اتاق ایران را که در زمان دریافت اتاق داشتیم، تقریبا تسویه کرده
ایم و حتی چند میلیارد بودجه هم برای اتاق قزوین گرفته شده که با
آن مجموعه ساختمان اتاق در حال تکمیل و بهره برداری به شکل کامل

آن است.

مهندس عبدیان در ادامه مهمترین وظیفه اتاق بازرگانی را کمک به حل
مشکلات واحدهای صنعتی استان عنوان کرد و افزود: اگر واحد های بزرگ
تولیدی و صنعتی که در استان قزوین مستقر هستند دفاتر و گردش مالی
خود را به استان خودمان انتقال دهند می توانند از خدمات اتاق به
خوبی استفاده کنند در غیر این صورت در ارایه خدمت به آنان در

استان قزوین تجدید نظر خواهیم کرد.

رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان قزوین با
تاکید بر این نکته که پیگیر این هستیم تا شعبه بانک توسعه صادرات
را که بانک تخصصی صادرکنندگان است در اتاق قزوین دایر کنیم ،
تصریح کرد : قصد داریم یک صرافی هم در اتاق قزوین راهاندازی شود
تا اعضا مجبور نباشند جهت انجام کارهای خود در حوزه صادرات و یا

https://madarandokhtaran.ir/%d9%85%d9%87%d9%85%d8%aa%d8%b1%db%8c%d9%86-%d9%88%d8%b8%db%8c%d9%81%d9%87-%d8%a7%d8%aa%d8%a7%d9%82-%d8%a8%d8%a7%d8%b2%d8%b1%da%af%d8%a7%d9%86%db%8c-%da%a9%d9%85%da%a9-%d8%a8%d9%87-%d8%ad/
https://madarandokhtaran.ir/%d9%85%d9%87%d9%85%d8%aa%d8%b1%db%8c%d9%86-%d9%88%d8%b8%db%8c%d9%81%d9%87-%d8%a7%d8%aa%d8%a7%d9%82-%d8%a8%d8%a7%d8%b2%d8%b1%da%af%d8%a7%d9%86%db%8c-%da%a9%d9%85%da%a9-%d8%a8%d9%87-%d8%ad/
https://madarandokhtaran.ir/%d9%85%d9%87%d9%85%d8%aa%d8%b1%db%8c%d9%86-%d9%88%d8%b8%db%8c%d9%81%d9%87-%d8%a7%d8%aa%d8%a7%d9%82-%d8%a8%d8%a7%d8%b2%d8%b1%da%af%d8%a7%d9%86%db%8c-%da%a9%d9%85%da%a9-%d8%a8%d9%87-%d8%ad/


واردات به تهران مراجعه کنند.

عبدیان با اشاره به مشارکت اتاق در برگزاری جشنواره چند رسانه ای
که به میزبانی استان قزوین برگزار شد؛ تصریح کرد: یکی از ظرفیت
های استان قزوین، بخش گردشگری است و در شرایطی که تعداد آثار
تاریخی استان قزوین از اصفهان نیز بیشتر است نتوانسته ایم این
قابلیت ها را به هموطنان خود معرفی کرده و از این ظرفیت برای
رونق اقتصادی استان استفاده کنیم لذا در این دوره نگاه ما به
صورت ویژه به این حوزه است و کمیسیون ویژه گردشگری با هدف
استفاده از ایده ها و پیشنهاد کارشناسان این عرصه فعال شده است

تا خلاء گذشته جبران شود.

رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان قزوین درباره
تعداد کارت های بازرگانی صادر شده به خبرنگاران گفت : از ابتدای
سال ۸۱ تاکنون در استان قزوین برای یک هزار و ۷۶۵ نفر کارت
بازرگانی صادر شده است . در حال حاضر ۷۶۰ کارت فعال است و در مدت
حضور دوره جدید مدیریت بازرگانی استان ۲۲۰ کارت بازرگانی جدید هم

صادر شده است.

این مقام مسوول گفت: افزایش سن بازنشستگی یکی از تصمیمهای بدون
کارشناسی مجلس است و نمایندگان بخش خصوصی هم در جریان آن نبودند
و خود من مخالف این کار هستم.سن بازنشستگی را به خاطر اینکه پول
بیشتری از کارگران یا کارمندان بگیریم ، بدون هیچ گونه مطالعه ای
بالا میبریم و در نتیجه کارگر دیرتر بازنشسته میشود و به حقوق خود
نمیرسد و این تصمیم قطعا غیرکارشناسی و دارای اشکال های مادی و

معنوی است.

مهندس عبدیان در پایان با تاکید بر همکاری اتاق با خانه مطبوعات
استان قزوین اظهار امیدواری کرد در دوره مدیریت جدید اتاق
بازرگانی شاهد تحول در رویکردها و تقویت جایگاه این پارلمان بخش
خصوصی باشیم و بتوانیم در حل مشکلات و موانع تولید و صادرات و نیز
نقش یبشتری در مصوبات مربوط به صنعتگران و تولیدکنندگان داشته

باشیم.


